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Päätösehdotus Keskustellaan jäsenten esiintuomista asioista. 
 

Päätös Junien kulkeminen raiteella 1. Keskusteltiin aiheesta ja todettiin että VR:n 
työt radan 2 turvallisuuteen ovat kesken. 
 
Mahdollisuus tutustua monitoimihalliin. Monitoimihalli luovutetaan 
kaupungille kesäkuussa, mutta maatyöt jatkuvat vielä elokuuhun. Erillisiä 
tutustumiskierroksia monitoimihallille ei olla näillä näkymin tekemässä, 
mutta halliin pääsee tutustumaan venetsialaisten yhteydessä syksyllä. 
 
Uimahallin invapaikat piharemontin jälkeen. Keskusteltiin aiheesta. 
Nykyisen suunnitelman mukaan uimahallin ylätasolle on tulossa 2 
invapaikkaa ja ympäristöön kauemmaksi ovesta 4 lisää. Uimahallille johtaa 
jatkossa pitkä luiska Meripuistokadulta päin. Vammaisneuvosto tuo esille 
suuren huolen invapaikkojen riittävyydestä ja niiden esteettömästä 
sijoituksesta uimahallin pääoven lähelle alkuperäisestä esteettömästä 
suunnitelmasta poiketen. 

 
 
 


